
   

PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     
     

STYREMØTE 2020-02-11                                            Sted:    Laastad Pluss & Minus                      
(Hovedgaten 33)     

     

TILSTEDE:      

Marita Laastad, Thomas S. Jansen, Geir Høines, Terje Olav Hagen, Hellen Lund,   
 

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 

Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2020-01-14 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 14.01.2020 ble godkjent 
 
 
Sak 3: Økonomi v/Marita Laastad 
 
Styremedlem Marita Laastad gikk gjennom regnskapet for 2019. Tallene var sendt ut 
på forhånd. Inntektene til BVK er gått litt ned siden i fjor. Og grunnet større aktivitet 
har utgiftene gått litt opp. Men vi har penger på bok. 
2 nye medlemmer: Hårfin og Sævik Bygg og Eiendom. 
 

- Forslag til vedtak: Få flere medlemmer og søke sponsorstøtte der det går. 
  

 
 
 



   

Sak 3:1 byenvarkopervik.no 
 
Styremedlem Thomas S Jansen har gått gjennom tiltaksforslaget fra Bykom og hadde 
litt kommentarer til den. 
 

- Forslag til vedtak: Thomas og Daglig leder avtaler et møte med Bykom og 
diskuterer tiltaksforslaget og priser. 
 
 

 
Sak 3:2 Resultater idedugnadsmøte/ byutvikling 
 
Tirsdag 21.januar hadde vi møte her på Laastad med 17 gårdseiere/ huseiere i 
sentrum + Næringssjef i Karmøy Kommune Per Velde og eiendomsutvikler Magne 
Aartun. Vi utførte en SWOT analyse av sentrum. Resultatet fra møtet var at Per 
Velde lovde å hjelpe oss med å få en masterplan for Kopervik. 

- Forslag til vedtak: Daglig leder inviterer til et arbeidsmøte om 
oppdragsbeskrivelse for masterplan for Kopervik. 

 
 
 
 
Sak 3:3 Dagligvarehandelen 
 
Styremedlem Marita Laastad og daglig leder har hatt to møter med ny kjøpmann. 
Først et infomøte der kjøpmann (Svein Egil Johnsen) stilte sammen med sin far. 
Etterpå hadde vi et nytt møte med kjøpmann og representant fra Joker. Det var to 
positive møter der vi ble enige om at neste steg var å kontakte huseier for å forhandle 
om pris. Det skulle Joker ta seg av. Marita skulle informere Karmøy Næringsfond om 
at noe er på gang. 
 

- Forslag til vedtak: Vi følger med og bistår i arbeidet. 
 
 

Sak 3.4 Inntekter til BVK 
 
Se kommentar under Sak 3: Økonomi. 
 
 
Sak 3:5 Byutvikling 
 
Se kommentar under Sak 3:2 Idedugnadsmøte 



   

 
 
Sak 3:5 Generalforsamling 
 
Det er tiden for Årsmøte/Generalforsamling i BVK. 
Vi ble enige om å ha årsmøte torsdag 19.mars 2020 kl 1815 hos vår hovedsponsor 
SR- bank. Ønsker Harald Antonsen som foredragsholder. 
 

- Forslag til vedtak: Daglig leder kontakter SR-bank og spør om lokalene er ledig 
og hun kontakter også Harald Antonsen og spør om han kan være 
foredragsholder. Innkalling må være ute innen 27.02.20. 
 

 
Sak 3:6 Skilting 
 
Det er kommet inn spørsmål om vi kan få til skilting oppe på riksveien til «sentrum» 
og videre til «parkering» 
 

- Forslag til vedtak: Styremedlem Terje Olav Hagen sjekker opp hvordan vi 
søker om det. 

 
 
Sak 3:7 Karmøy næringsråd og valgkomite 
 
Vi har fått forespørsel av Karmøy Næringsråd om vi kan stille representant til 
valgkomiteen i Karmøy Næringsråd. Styremedlem Thomas S Jansen sa at han kunne 
ta på seg det vervet. 
 
 

 
  

 
 


